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Zápisnica 

 

z 1.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 17.03.2023 

o 18:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -  Jakuba, Jenčová, Stadničár, Šmajda, Veľas 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia. 

5. Oboznámenie sa s 

 - s ročnou správou o výsledkoch finančnej kontroly za rok 2023 v obci Jankovce  

 -  výsledkom finančnej kontroly 1/2023 a č.2/2023 vykonaných kontrolórkou obce Jankovce 

6. Informácia starostu obce k aktuálnej situácii v obci 

7. Diskusia, rôzne. 

8.  Schválenie návrhu na uznesenie 

9. Záver 

 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ.  Skonštatoval, že sú prítomní piati poslanci z piatich  

a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zasadnutie sa koná v náhradnom termíne z dôvodu 

zdravotných problémov starostu obce.  

 

K bodu 2:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci Šmajda a Veľas. 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, Jakuba a Stadničár. 

 

K bodu 4:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 5: Starosta oboznámil poslancov s ročnou správou o výsledkoch finančnej kontroly za rok 2023 v 

obci Jankovce a s výsledkom finančnej kontroly č. 1/2023 a č. 2/2023 vykonaných kontrolórkou obce 

Jankovce. Poslanci zobrali správy na vedomie.   

 

K bodu 6: Keďže poslanci dostali v podkladoch informáciu o vývoji finančnej situácie v obci počas rokov, 

ale aj o problematike týkajúcej sa materskej školy, údržby v obci a rozvoja obce, hneď od začiatku 

prebiehala debata v danej oblasti, kde starosta bližšie vysvetlil tie oblasti, ktoré poslancov zaujímali. 

     Starosta doplnil, že podpísal zmluvu s Pôdohospodárskou platobnou agentúrou ( ďalej PPA) na 

realizáciu projektu Rekonštrukcia miestnej komunikácie a spevnenej plochy. Od r. 2019, keď bolo 

realizované verejné obstarávanie a došlo k nárastu cien materiálov a práce o cca. 24%. Poslanci rozhodli, že 

je potrebné projekt zrealizovať aj za cenu vyššieho doplatku zo strany obce. Pre tento účel sa použijú 

prostriedky rezervného fondu.  

      V ďalšom starosta obce oboznámil poslancov s nárastom platieb za elektrickú energiu. V priebehu 

prvých dvoch mesiacov bol nárast platieb za KD s OcU o 60% a v MŠ o 80% v porovnaní s rokom 2022. 

To sú ceny s limitom 199,- Eur bez DPH za MWh, ktoré predbežne platia len na prvé 3 mesiace roka. 

Nárast za verejné osvetlenie a Dom nádeje bol predpokladaný o 175% navyše, t.j. nárast 2,75 násobne 

oproti pôvodnej platbe, ale nateraz bola upravená na 1,3 násobok pôvodnej platby, t.j. nárast o 30% 

namiesto 175%, ale to je len preddavok, ktorý je v ostrom kontraste s nárastom platieb za školu a Kd 

s OcU.  Na základe uvedeného teda nie je možné povedať, aký bude ďalší vývoj v obci v súvislosti 

s energiami. Predpokladaná min. suma za energie je cca. 11 000,- Eur za rok, ak by ostal terajší limit na 

úrovni 199 Eur/ MWh, ale maximum je až okolo 18 – 19 000,- Eur za rok. 

    Je nutné odstrániť havarijný stav mosta pred školou, kde došlo k zalomeniu vozovky a hrozí aj odtrhnutie 

sa zábradlia, ako dôsledok nevhodnej realizácie rozšírenia mosta v minulosti. Na to bola poslancami 

odsúhlasená suma vo výške 3 tisíc Eur, taktiež z rezervného fondu na odstránenie havarijného stavu.  
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  K bodu 7:  V diskusii sa riešilo, ako ďalej s Materskou školou, lebo nie je isté financovanie v r. 2024. Je 

málo detí a je otázne, či obec zvládne prípadné dofinancovanie MŠ z rozpočtu obce, ktoré môže byť aj cca. 

15 tisíc Eur, ak nebude dostatok detí a ceny energií neklesnú. Poslanci považujú za vhodné toto 

konzultovať s občanmi a navrhli, aby sa uskutočnilo zhromaždenie občanov obce. 

 Diskutovalo sa aj o ďalších oblastiach života obce, kde napr. pri vodovode bude nutné robiť nové 

verejné obstarávanie, čo je v stave rozpracovania vodovodu nezmysel. Ale je to podmienka žiadosti 

o dotáciu. Otázkou ostáva kultúrny dom, kosenie, ale aj otázka cintorína a poriadku v obci, teda údržba 

zelene, kanálov , ... a to vzhľadom tak na financie, ako aj pracovnú silu. 

 Bola nastolená otázka obce k vznikajúcemu spoločenstvu lesov. Poslanci sa zhodli, že obec bude 

jedným z účastníkov, ale je treba určiť zástupcu pre danú oblasť. Keďže starosta obce vystupuje ako 

štatutár obce, nechce byť ekonomicky a ani iným spôsobom zainteresovaný v danej veci. Ale nevylučuje, 

že ak to bude nevyhnutné, bude nápomocný aj v danej veci, ak nebude záujem iného zástupcu obce.  

  

 

K bodu 8:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

K bodu 9: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 23:00 hod. 

  

 

 

V Jankovciach  01.04.2023 

 

 

Zapísal:               Vasiľ      ............................ 

 

Overil:            Šmajda        ............................ 

               

                                    Veľas           ............................ 

 

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


